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§ 4  Anmälan av inlämnade medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda ett medborgarförslag från Gunnar 

Björkman om att bilägga anteckningar från Öppet forum till nämndens protokoll. 

 

Ärendet 

Följande medborgarförslag har lämnats in till stadsdelsnämnden, vilket förvaltningen hade 

redovisat till nämnden i en sammanställning daterad 2016-11-29. 

 

 Bilägg anteckningar från Öppet forum till nämndens protokoll  

Inlämnat av Gunnar Björkman.  

Dnr 1.2.4-728/2016 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) föreslog att nämnden skulle uppdra åt förvaltningen att bereda 

det inlämnade medborgarförslaget.  

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 

 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande. I detta instämde Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L). Lars Hultkvist (KD) instämde 

med ett ersättaryttrande. 

 

Särskilt uttalande / ersättaryttrande 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S), Mariana Moreira Duarte m fl (MP), Lars Jilmstad  

m fl (M) och Peter Öberg (L) / Lars Hultkvist (KD) 

 

Vid såväl Öppet forum som vid de medborgarforum som Farsta stadsdelsnämnd bjuder in till 

i de olika stadsdelarna förekommer generella frågor av intresse för våra invånare. En möjlig 

väg för att återkoppla svar på dessa frågor skulle kunna vara via nämndens månatliga 

informationssida i lokalmedia. 

 

  


